
Protokół nr XXXVII/2021 sesji Rady Miejskiej w Chmielniku, która odbyła się 6 grudnia 

2021 r. (poniedziałek) w Chmielnickim Centrum Kultury w Chmielniku, ul. Starobuska 10, 

w godzinach od 15:30 do 17:30. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

Otwarcia sesji dokonała Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Chmielniku Agnieszka 

Lenartowicz, która przewodniczyła obradom. Wiceprzewodnicząca Rady powitała radnych 

Rady Miejskiej w Chmielniku, Burmistrza Pawła Wójcika, Sekretarza Gminy Andrzeja 

Łopacińskiego, Zastępcę Burmistrza Małgorzatę Przeździk, Skarbnika Gminy Chmielnik Annę 

Pleban, sołtysów, dyrektorów jednostek gminnych, Prezesa Zakładu Usług Komunalnych, 

zaproszonych gości oraz mieszkańców Miasta i Gminy Chmielnik. 

 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 14 radnych (ustawowy skład 

Rady wynosi 15 radnych). 

Lista obecności radnych na XXXVII sesji dnia 6 grudnia 2021 r. stanowi załącznik do 

protokołu. 

Protokół z XXXVII sesji zostanie sporządzony przez Katarzynę Więckowską – zastępcę 

naczelnika Wydziału Administracji Urzędu Miasta i Gminy w Chmielniku. 

Wiceprzewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym ze zmianami, obrady rady gminy są transmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane 

w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy. Kopie przechowywane są 

w Urzędzie Miasta i Gminy w Chmielniku. Klauzula informacyjna wywieszona jest na 

drzwiach wejściowych, na stronie internetowej Urzędu oraz w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

W głosowaniu za przyjęciem proponowanego porządku obrad wzięło udział 14 radnych. 

Za przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 14 radnych. Porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

1 - NIEOBECNY – Anita Jabłońska  

 

 



 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem protokołu z XXXVI sesji Rady 

Miejskiej w Chmielniku (15.11.2021r.) głosowało 14 radnych. Protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

1 - NIEOBECNY – Anita Jabłońska 

 

4. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

Do przesłanego wcześniej drogą elektroniczną, wszystkim radnym, sprawozdania 

burmistrza z prac pomiędzy sesjami nie było pytań.  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy dla ronda położonego w miejscowości 

Zrecze Małe na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej 765 i drogi powiatowej- ulica 

Szydłowska w brzmieniu: „Rondo im. Prymasa Kardynała Stefana Wyszyńskiego”. 

Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem 

uchwały nr XXXVII/384/2021 w sprawie nadania nazwy dla ronda położonego w miejscowości 

Zrecze Małe na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej 765 i drogi powiatowej- ulica Szydłowska 

w brzmieniu: „Rondo im. Prymasa Kardynała Stefana Wyszyńskiego” głosowało 14 radnych. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

1 - NIEOBECNY – Anita Jabłońska  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym dzierżawcą, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość (Sędziejowice). 



Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem 

uchwały nr XXXVII/385/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym dzierżawcą, 

której przedmiotem jest ta sama nieruchomość (Sędziejowice) głosowało 14 radnych. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

1 - NIEOBECNY – Anita Jabłońska  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym dzierżawcą, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość (Chmielnik). 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem 

uchwały nr XXXVII/386/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym dzierżawcą, 

której przedmiotem jest ta sama nieruchomość (Chmielnik) głosowało 14 radnych. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

1 - NIEOBECNY – Anita Jabłońska 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2022 roku. 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem 

uchwały nr XXXVII/387/2021 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2022 roku głosowało 14 radnych. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 



Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

1 - NIEOBECNY – Anita Jabłońska 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w 2022 roku. 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem 

uchwały nr XXXVII/388/2021 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w 2022 roku głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

1 - NIEOBECNY – Anita Jabłońska  

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej w 

Chmielniku na 2022 rok. 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem 

uchwały nr XXXVII/389/2021 w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady 

Miejskiej w Chmielniku na 2022 rok głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

1 - NIEOBECNY – Anita Jabłońska 

 



11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/338/2021 Rady Miejskiej w 

Chmielniku z dnia 24 czerwca 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia międzygminnego w celu opracowania i realizacji “Strategii 

Ponadlokalnej dla Gmin: Busko-Zdrój, Chmielnik, Gnojno, Pierzchnica, Raków i 

Szydłów do roku 2030” 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem 

uchwały nr XXXVII/390/2021 w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/338/2021 Rady Miejskiej 

w Chmielniku z dnia 24 czerwca 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego w celu opracowania i realizacji “Strategii Ponadlokalnej dla Gmin: Busko-

Zdrój, Chmielnik, Gnojno, Pierzchnica, Raków i Szydłów do roku 2030”głosowało 14 radnych. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

1 - NIEOBECNY – Anita Jabłońska  

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu „Strategii Ponadlokalnej dla Gmin: Busko-Zdrój, Chmielnik, 

Gnojno, Pierzchnica, Raków, Szydłów i Tuczępy do roku 2030”. 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem 

uchwały nr XXXVII/391/2021 w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu „Strategii Ponadlokalnej dla Gmin: Busko-Zdrój, Chmielnik, Gnojno, 

Pierzchnica, Raków, Szydłów i Tuczępy do roku 2030” głosowało 14 radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

1 - NIEOBECNY – Anita Jabłońska 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty w sprawie wyboru metody 



ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki 

opłaty. 

Radny Piotr Mołas poprosił, aby obecny na sali Prezes Zakładu Usług Komunalnych 

Jerzy Grusiecki omówił uchwałę.  

Jerzy Grusiecki szczegółowo omówił zasady na jakich jest wyliczana stawka opłat 

ponoszona przez mieszkańców. Powiedział, że aby zapewnić samofinansowanie się systemu 

niezbędne jest ustalenie od nowego roku stawki za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

zbieranymi w sposób selektywny w wysokości 21.50 złotych miesięcznie na jednego 

mieszkańca oraz 19.00 złotych dla właścicieli nieruchomości, którzy zagospodarowują 

bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostownikach przydomowych.  Wzrost opłaty 

wynika ze wzrostu: ilości odbieranych odpadów od mieszkańców (w ciągu 4 lat wzrost o 63%), 

cen odbioru poszczególnych frakcji w instalacjach oraz cen paliwa i płacy minimalnej. Prezes 

wspomniał o innej metodzie naliczania opłat za zagospodarowanie odpadów, polegającej na 

wyliczaniu opłat na podstawie zużytej wody. Metoda ta jednak nie sprawdza się, większość 

gmin, która taki sposób wybrała wraca do metody obliczenia opłaty na mieszkańca. Inna 

metoda, która dopuszcza ustawodawca to wyliczenie opłaty od powierzchni mieszkania. 

Ustawodawca przewidział także możliwość dopłaty przez gminę do systemu.  

Wiceprzewodnicząca Agnieszka Lenartowicz dodała, że uchwałą zajmowała się cała 

Rada Miejska wraz z przedstawicielami sołtysów, Zakładu Usług Komunalnych  w Chmielniku 

i pracownikami merytorycznymi UMiG w Chmielniku.  

W temacie uchwały głos zabrał mieszkaniec Piotrkowic Andrzej Nowak, który poprosił 

Prezesa ZUK o wyjaśnienie na jakiej podstawie twierdzi, że opłaty nie są aż tak drogie w naszej 

gminie. Prezes odpowiedział, że powiedział to porównując opłaty w innych gminach. Andrzej 

Nowak wspomniał również o tym, że do wyliczenia nowej opłaty nie powinno się brać pod 

uwagę rosnących cen paliwa, ponieważ paliwo ma stanieć. Prezes wyjaśnił dokładnie co 

kształtuje nową stawkę za odbiór odpadów (m.in. ceny paliwa, podwyżka płacy minimalnej). 

Dyskutowano o oszczędnościach poczynionych przez ZUK, o zatrudnieniu, o zmianach 

organizacyjnych.  

Radny Grzegorz Wesołowski zapytał o możliwość zamontowania monitoringu przy ulicy 

Piastów, gdzie są dwa gniazda. Prezes odpowiedział, że póki co nie ma planów monitorowania 

tego terenu z uwagi na wysokie koszty zamontowania takich urządzeń.  

Do  projektu  nie zgłoszono więcej uwag. Wiceprzewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XXXVII/392/2021 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty głosowało 14 radnych. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  



14 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

1 - NIEOBECNY – Anita Jabłońska  

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XIX/179/2020 Rady Miejskiej w 

Chmielniku z dnia 24 lutego 2020 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów.  

Do tego projektu uchwały uwagi wniósł mieszkaniec Andrzej Nowak. Poruszył temat 

odbioru opon i zwrócił uwagę na to, że osoby fizyczne w ciągu roku mogą oddać 8 sztuk opon 

od samochodów osobowych a co z oponami rolniczymi. Prezes wyjaśnił, że opony wymieniane 

w ramach prowadzonej działalności gospodarczej lub rolniczej podlegają innym zasadom niż 

opony od samochodów osobowych odbierane od osób fizycznych. Osoby prowadzące 

działalność gospodarczą lub rolniczą mogą oddać opony podczas ich wymiany na nowe w 

punkcie wymiany opon. Wspomniał, że koszt oddania tony opon na instalacje to 550 zł netto. 

Andrzej Nowak zaproponował, że skoro w zakładzie Orzeł w Poniatowej na Lubelszczyźnie  

można opony oddać za kwotę 150 zł netto za tonę to można zlecić transport spedycją. Prezes 

wspomniał, że nie wszystkie punkty odbierają od wszystkich gmin. Większość odbiera tylko 

od tych gmin, które partycypowały w kosztach budowy instalacji. 

Dalej poruszył temat dotyczący akcji ekologicznych organizowanych na terenie Gminy 

Chmielnik i zapytał co dzieje się z tymi oponami, które są zebrane w ramach akcji sprzątania. 

Powiedział, że kiedyś przywiózł uprzątnięte przez niego odpady wraz z oponami i nie zostały 

one przyjęte na PSZOKu.  Zadał pytanie, co ma zrobić aby odebrano od niego odpady zebrane 

w ramach likwidacji dzikiego wysypiska śmieci.  

Burmistrz Paweł Wójcik opowiedział o ostatnich akcjach ekologicznych w szkołach na 

terenie naszej gminy.  Wspomniał o miejscach, w których były likwidowane dzikie wysypiska 

i o tym, że miejsca te ponownie zostały zaśmiecone, a koszty likwidacji tych wysypisk ponoszą 

wszyscy mieszkańcy. Odnosząc się do pytania mieszkańca wspomniał, że po zgłoszeniu 

wcześniej chęci likwidacji dzikiego wysypiska czy zorganizowania akcji sprzątania, nikt z  

mieszkańców nie został obciążony kosztami za wywóz tych śmieci i wszystkie dostarczone 

śmieci zostały przyjęte na PSZOK-u. 

Andrzej Nowak zapytał jeszcze o wykaz dzikich wysypisk śmieci  oraz o godziny 

otwarcia Ośrodka Zdrowia w Piotrkowicach 

Wiceprzewodnicząca Agnieszka Lenartowicz przerwała dyskusję stwierdzając, że 

odbiega ona od tematu procedowanej uchwały i poprosiła mieszkańca o zabranie głosu w 

sprawach różnych. 

 



Do  projektu  nie zgłoszono więcej uwag. Wiceprzewodnicząca Rady poddała zgłoszony 

projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem uchwały nr 

XXXVII/393/2021 w sprawie zmiany Uchwały nr XIX/179/2020 Rady Miejskiej w 

Chmielniku z dnia 24 lutego 2020 r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

1 - NIEOBECNY – Anita Jabłońska 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak 

również trybu ich pobierania. 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem 

uchwały nr XXXVII/394/2021 w sprawie w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również 

trybu ich pobierania głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

1 - NIEOBECNY – Anita Jabłońska  

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy, za usługi w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i 

transport nieczystości ciekłych. 



Do  projektu nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem 

uchwały nr XXXVII/395/2021 w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na rzecz gminy, za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

1 - NIEOBECNY – Anita Jabłońska  

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Chmielnik na lata 2021 – 2040. 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem 

uchwały nr XXXVII/396/2021 w sprawie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Chmielnik na lata 2021 – 2040 głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

1 - NIEOBECNY – Anita Jabłońska  

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu na 2021 rok. 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem 

uchwały nr XXXVII/397/2021 w sprawie w sprawie zmian budżetu na 2021 rok głosowało 14 

radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  



0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

1 - NIEOBECNY – Anita Jabłońska 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/324/2017 Rady Miejskiej w 

Chmielniku z dnia 18 września 2017 roku w sprawie przystąpienia do partnerstwa na 

rzecz realizacji projektu pn. „Kompleksowa rewitalizacja przestrzeni publicznej 

miasta Chmielnik”. 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem 

uchwały nr XXXVII/398/2021 zmiany uchwały nr XXXVIII/324/2017 Rady Miejskiej w 

Chmielniku z dnia 18 września 2017 roku w sprawie przystąpienia do partnerstwa na rzecz 

realizacji projektu pn. „Kompleksowa rewitalizacja przestrzeni publicznej miasta Chmielnik” 

głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

1 - NIEOBECNY – Anita Jabłońska 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie: utworzenia Klastra Energii pn. „Chmielnicki Klaster 

Energii”. 

Do  projektu  nie zgłoszono uwag, ani pytań. Wiceprzewodnicząca Rady poddała 

zgłoszony projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. Za przyjęciem 

uchwały nr XXXVII/399/2021 w sprawie: utworzenia Klastra Energii pn. „Chmielnicki Klaster 

Energii”  głosowało 14 radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Lista imienna głosowania  

14 głosów ZA - Teresa Chwalińska, Edyta Ciopińska, Hieronim Górski, Jerzy Kulpiński, 

Agnieszka Lenartowicz, Jarosław Lotko, Anna Maciągowska, Piotr Mołas, Monika Nowak, 

Danuta Orkisz, Łukasz Śliwa, Grzegorz Wesołowski, Aneta Wojtas, Iwona Zwolska-Styrcz 

0 - PRZECIW  

0 - WSTRZYMUJĘ SIĘ 

1 - NIEOBECNY – Anita Jabłońska 

 

21. Sprawy różne. 



W sprawach różnych ponownie zabrał głos Andrzej Nowak, nawiązując jeszcze do 

odbioru opon oraz do farm fotowoltaicznych. Zapytał czy na obiektach samorządowych są 

zamontowane panele solarne lub fotowoltaiczne.  

Wiceprzewodnicząca zwróciła uwagę na podejmowaną przed chwilą uchwałą w 

sprawie Klastra Energi, którego celem jest podjęcie działań polegających m. in. na ograniczeniu 

niskiej emisji oraz rozwoju OZE.  

Burmistrz odpowiedział, że na terenie gminy obecnie funkcjonuje jedna prywatna 

farma fotowoltaiczna w Szyszczycach a na inne farmy zostały wydane decyzje oraz, że 

wszystkie informacje związane z tym można znaleźć na stronie urzędu. 

Wspomniał, że są obiekty użyteczności publicznej, które były przez Gminę Chmielnik 

termomodernizowane bądź budowane i posiadają instalacje fotowoltaiczne (budynek po 

gimnazjum, szkoła podstawowa w Piotrkowicach, budynek przedszkola). Przypomniał o 

projekcie przeprowadzonym przez gminę Chmielnik polegającym na montażu ponad 200 

instalacji odnawialnych źródeł energii dla mieszkańców oraz o działaniach podejmowanych w 

ramach Klastra Energii.  

Andrzej Nowak odniósł się do artykułu, w którym mowa była o stypendiach, chciałby 

znać więcej szczegółów. Burmistrz wskazał gdzie można te informacje znaleźć. 

Andrzej Nowak w podsumowaniu podniesionych przez niego tematów znów odniósł 

się do odbioru opon od mieszkańców i możliwości odbioru ich po niższej cenie przez inne 

instalacje. Prezes Grusiecki jeszcze raz nawiązał do tego, że nie wszystkie punkty odbierają 

odpady od wszystkich gmin, większość odbiera tylko od tych gmin, które partycypowały w 

kosztach budowy instalacji. 

Burmistrz odpowiedział na wcześniejsze pytanie zadane przez Andrzeja Nowaka w 

sprawie funkcjonowania Ośrodka Zdrowia w Piotrkowicach – ośrodek od stycznia 2022 r. 

będzie czynny trzy razy w tygodniu.  

W sprawach różnych zabrał głos również Piotr Mikuśkiewicz, sołtys sołectwa 

Ciecierze, który zapytał o plany skanalizowania miejscowości Ciecierze. Burmistrz 

odpowiedział, że będzie przygotowany projekt koncepcyjny, który pokaże jakie rozwiązania 

wodno-kanalizacyjne będą najlepsze dla mieszkańców sołectw znacznie oddalonych od 

oczyszczalni (m.in. dla Ciecierz, Szyszczyc, Kotlic oraz Borzykowy). Obecnie środki 

zewnętrzne na rozbudowę kanalizacji są przewidziane głównie dla aglomeracji. W ostatnim 

dofinansowaniu, w wysokości 10 mln zł, jakie gmina otrzymała na zadania wodno-

kanalizacyjne oraz drogowe, nie ma zaplanowanych inwestycji na terenie Ciecierz, głównie z 

uwagi na brak projektu wykonawczego. Burmistrz nadmienił, że nie określi, żadnego terminu 

w którym kanalizacja na terenie sołectwa Ciecierze mogłaby być wykonana.  

Kolejnym zabierającym głos był Włodzimierz Wrzesień, który w pierwszych słowach 

podziękował radnym za podjęcie uchwały w sprawie obniżenia podatku od środków 

transportowych do minimalnych. 

Następnie Pan Wrzesień odniósł się do podniesienia diet dla radnych oraz uposażenia 

burmistrza, zasugerował, że powinno się oddać nadwyżkę na cele społeczne. 



Wiceprzewodnicząca powiedziała, że podjęcie uchwały podyktowane było ustawą o 

zmianie ustawy o wynagrodzeniu osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe oraz 

niektórych innych ustaw.  

Pan Wrzesień opowiedział o trudnej sytuacji lokalnych przedsiębiorców i zarzucił, że 

gmina im nie pomaga. Wiceprzewodnicząca Agnieszka Lenartowicz wspomniała, o podjętych 

uchwałach, skierowanych do przedsiębiorców - o uchwale obniżającej podatek od środków 

transportowych oraz o zwalniającej z podatku od nieruchomości przedsiębiorcę tworzącego 

nowe miejsca pracy związane z działalnością produkcyjną na terenie gminy. 

Burmistrz odnosząc się do wypowiedzi Pana Włodzimierza Września oraz do jego 

pytań, które miały dopiero paść, powiedział, że nie będzie odpowiadał, dlatego, że sposób w 

jaki postępuje, komentuje i obraża innych swoimi wpisami nie mieści się w żadnych 

standardach i tu polemika jest zbędna.  

Włodzimierz Wrzesień  wypowiedział się  jeszcze w sprawie zakładki na stronie 

Urzędu Miasta i Gminy Chmielnik, w której można zadać pytanie burmistrzowi i uzyskać na 

nie odpowiedź. Mieszkaniec nie jest zadowolony ze sposobu udzielania przez burmistrza 

odpowiedzi. M. in. zakwestionował odpowiedź na jego pytanie w sprawie witaczy stojących 

przy wjeździe do gminy - twierdzi, że nie są one postawione w granicach gminy ale są 

przesunięte w sposób pomniejszający gminę. Kolejno wypowiedź dotyczyła braku spotkań z 

mieszkańcami w ostatnim czasie, skromnej uroczystości związanej z 75-leciem Klubu 

Sportowego Zenit, niezorganizowania dożynek gminnych (wydarzenia dotyczą czasu 

pandemii) oraz tego kto kasuje pozytywne lajki i komentarze pod jego wpisami w Internecie.  

Do wypowiedzi Włodzimierza Września nikt nie miał pytań ani uwag. 

 

22. Zakończenie obrad. 

 

Z powodu wyczerpania porządku XXXVII sesji Rady Miejskiej, Wiceprzewodnicząca Rady 

dokonała zamknięcia obrad dnia 6 grudnia 2021 roku.  

  

Przygotowała: Katarzyna Więckowska 


